
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

Memo 

  
Aan: gemeenteraad 
Van: college van burgemeester en wethouders 
Betreft: Antwoorden op technische vragen naar aanleiding van de tweede tussenrapportage i.r.t. dnoDoen 
 
De fractie van Behoorlijk Bestuur voorafgaand de raadsvergadering van 06-11-2023 technische vragen 
gesteld. Met dit memo worden deze vragen beantwoord.  
 
Hoeveel mensen worden daadwerkelijk per nacht opgevangen?  Het antwoord onder punt a. wekt de 
indruk dat de gemeente voor 8 bedden bijna 1.3 miljoen beschikbaar steld. Dat is dan meer dan 
150.000 euro per bed per jaar. Is deze conclusie juist?  
Het daadwerkelijk aantal daklozen dat opgevangen wordt verschilt per nacht. Er zijn nachten dat de 
nachtopvang vol zit met 16 personen. Het bedrag van €1.300.000- is de totale subsidie van dnoDoen. Hier 
vallen het ook het doorstroomhuis en surplus woningen onder.  
 
Klopt het dat de bewoners van DNO ook een financiële bijdrage moeten leveren, hoe groot is dat 
bedrag. Per persoon per maand, en de totale bijdrage wat DNO Doen van bewoners ontvangen op 
jaarbasis ?  
Dat klopt, zie hieronder wat de bijdrage is die van bewoners wordt gevraagd. De prognose voor 2024 is dat er 
een totale eigen bijdrage geint wordt van €162.500-. Dit bedrag wordt ter vermindering gebracht op de 
subsidie van die de gemeente verstrekt.  
 

 
 
Hoe verhouden de meerkosten van 122.000 extra budget voor de uitbreiding van 8 naar 16 
plekken,  van 15.000 per bed, per persoon per jaar. Kunt u dit uitleggen en toelichten. 
Het betreft opschalingskosten die niet per bed door te berekenen zijn. Te denken valt bijvoorbeeld aan extra 
personeel om de veiligheid op de werkvloer te kunnen waarborgen.   
 
 
 
 
 


